
ZM 8 – 25. 02. 2020 

Bod 18: Petice za lezeckou stěnu ve sportovní hale 

Příloha: Návrh odpovědi 

 

Vážený pane Ondráčku, 

v rámci podpory sportovních aktivit občanů a sportovních klubů vynakládá město Boskovice každoročně 

několik milionů korun. Další nemalé částky investuje do údržby a rozvoje sportovišť. 

Město tak financuje široké spektrum sportů a sportovních činností. Vzhledem k rozsahu sportovních 

aktivit město nemůže uspokojit všechny požadavky na provozování sportů. Při vynakládání prostředků je 

systémově zohledněno několik parametrů stejně jako velikost 

cílové skupiny v poměru na výše vynaložených prostředků. S ohledem na zájem projevený podpisy 

petentů se však budeme dále zabývat možností vámi navrhovanou. 

Při přípravě požadavků na výstavbu sportovní haly jsme vycházeli z dlouhodobého vývoje a přehledu 

sportů provozovaných v Boskovicích. Otázka umístění horolezecké stěny byla konzultována a projednána 

i v rámci jednání sportovní komise. Výsledkem jednání bylo rozhodnutí sportovní komise, která 

nedoporučila umístění sportovní stěny ve sportovní hale jako součást hrací plochy. O umístění stavebně 

oddělené horolezecké stěny sportovní komise nehlasovala. 

Na základě Vašeho podnětu prověříme možnost umístění stavebně oddělené horolezecké stěny do areálu 

sportovní haly na ulici Hybešově, jak bylo ostatně navrženo i na sportovní komisi. 

 

S úctou 

zastupitelé města Boskovice 

 


